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Generalforsamling  
Mandag den 17. marts 2025 kl. 19.00 (Glostrup Fritidscenter, fællessal 1) 
 

 
REFERAT 

 
       
1. Valg af ordstyrer: Jens Dick-Nielsen   

 
Valg af 2 stemmetællere:  Peter Schmidt og Lars Nygaard 
  
Ordstyreren konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og at dagsorden og 
regnskab var udsendt rettidigt i henhold vedtægterne. Ordstyreren konstaterede således, 
at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dermed beslutningsdygtig. 
 
Der var 30 stemmeberettigede til stede.  
 
 

2. Formanden eller et medlem af FU aflægger beretning 
Formand Mette Dam Mikkelsen afgav beretning for 2024.  
 
Hovedpunkterne i beretningen var: 
 
Bestyrelsen har sidste år arbejdet med udvidelsen af trænings- og startfællesskabet VG17 
til at omfatte alle konkurrencehold fra de to moderklubber i Glostrup Svømmeklub og 
Svømmeklubben Vest Brøndby. 
 
Selvom det har krævet en stor indsats at lave en fælles VG17 overbygning, så har der 
også været tid til at fortsætte det gode arbejde i svømmeskolen, arrangere stævner, fået 
sponsorer til klubben og alt i alt fasthold det flotte medlemstal på 985 medlemmer ved 
årsskiftet 24/25 (sidste år var det 970). Heraf er ca. 910 medlemmer børn og unge under 
25 år.  
 
Alt i alt lykkes det at løfte klubbens målsætning om at lære primært børn og unge at blive 
trygge ved vand, at kende til selvredning og blive ”svømmeduelige”, dvs. at kunne 
svømme 200 m, hvilket hver 3. person i Danmark ikke kan. Det er en vigtig 
samfundsmæssig opgave, hvor vi bidrager til at lære de lokale børn og unge at blive 
trygge ved vand, så de sikkert kan bade ved stranden eller i poolen i sommerferien.  
 
I denne sæson har vi desværre ikke kunnet tilbyde babyhold, da vi ikke længere kunne få 
tildelt hele børnelegebassinet lørdag morgen. Det betød at vi mistede 40 medlemmer. Til 
gengæld åbnes der i 2025 op for adgang til varmtvandsbassinet, hvor der vil kunne 
tilbydes blandt andet babysvømning.  
 
Samlet set har GSK og VG17 i konkurrenceafdelingen opnået mange flotte resultater til 
regionale mesterskaber, DM for årgangssvømmere, juniorer og seniorer. 
Konkurrencesvømmerne har igen været på flere træningslejre, der gik til Tommerup, 
Maribo, Hjørring og Tyrkiet. Holdene rejser både i foråret og efteråret (dog ikke det yngste 
hold). Herudover har vi afviklet Forårs Cup, Adventsstævne og et venskabsstævne.    
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I 2025 vil vi arbejde med følgende opgaver: 

 Vi vil nå i mål med en endelig visions, missions- og målsætningsstrategi for VG 17 
og GSK  

 Vi vil forsætte implementering af ny struktur i VG17, herunder at få flere frivillige 
ind i de nye udvalg og uddannet som officials.  

 Vi vil arbejde videre med at ”professionalisere” driften og ledelsen i GSK og VG17 
ved at arbejde på at få ansat en deltids ”daglig chef”.  

 I svømmeskolen vil vi arbejde med at efteruddanne vores trænere i livredningslege 
og hvordan det kan implementeres i undervisningen samt arbejde videre med GO 
værdierne.  

 Vi vil arbejde på at udvikle nye tilbud i svømmeskolen til børn og unge, fx 
specialhold, babyhold, vandpolo og lignende målrettet til Glostrups børn og unge 

 Vi vil arbejde på at få flere frivillige til at melde sig opgaver og at frivillighed bliver 
et af kriterierne ift. oprykning på de øverste VG hold.  

 
Der var ikke kommentarer til beretningen og den blev godkendt.    

 
 
3. Aflæggelse og godkendelse af det reviderede regnskab 

 
Kasserer Tue V. Nielsen fremlagde regnskab for 2024.  
 
Overskuddet i 2024 blev større end budgetteret, hvilket skyldes både stigende indtægter 
og lavere omkostninger. 
 
Der blev stillet nogle opklarende spørgsmål VG17-bidrag samt faldende stævne- og 
træningslejr udgifter. Overskuddet skal også vise muligheden for ansættelse af en daglig 
leder. Der er fortsat planlagt, at der skal være 3 trænere på VG-holdene, selvom dette 
grundet sygdom ikke har været aktuelt hele sæsonen.    
 
Herefter blev regnskabet godkendt. 
 

4. Aflæggelse og godkendelse af budget  
 

Kasserer Tue V. Nielsen fremlagde budget for 2025, der viser et mindre overskud på 
25.000 kr.  
 
Der var opklarende spørgsmål til de budgeterede kontingentstigninger. 
 
Herefter blev budgettet godkendt.   

 
5. Behandling af indkomne forslag. 
 

Ingen indkomne forslag.  
 
6. Valg: 
 
Bestyrelsen bestod i 2024 af: 

- Mette Dam Mikkelsen – Formand (ikke på valg) 
- Tue Vestergaard Nielsen – Kasserer (på valg og genopstiller) 
- Kristina Lund (på valg og genopstiller) 
- Josephine Ahm-Jantzen – (ikke på valg) 
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- Maja Filipovic (ikke på valg) 
Suppleanter i 2023 var:  

- Stine Krogh (på valg og ønsker ikke genavalg)  
- Tine Pleidrup Johansen (på valg og genopstiller) 

 
Valg af formand: (i lige år)  

- Mette Dam Mikkelsen – er ikke på valg.   

 
Valg af kasserer: (i ulige år) 

- Tue Vestergaard Nielsen – genopstiller og blev valgt.   

 
Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer (mindst 2 i ulige år) 

- Kristina Lund – genopstiller og blev valgt  

- Andy Filipovic – opstiller og blev valgt 

- Kim Wellemberg – opstiller og blev valgt 
 

Herudover består bestyrelsen af:   
- Josephine Ahm-Jantzen  
- Maja Filipovic ønsker at udtræde og i stedet blev Tine Plejdrup Johansen valgt  

 
Valg af 2 bestyrelsessuppleanter: 

- Tine Plejdrup Johansen genopstiller ikke og i stedet blev Maja Filipovic valgt 

- Stine Krogh ønsker ikke genvalg i stedet 

- Mads Leang opstiller og blev valgt   
 

Revisor:     
På valg (for 1 år) er: Kim Kirkeby – genopstiller og blev valgt  

Stine Krogh – opstiller og blev valgt 
 
Revisorsuppleant:     
På valg (for 1 år) er: Martin Egenhardt opstiller og blev valgt 
 
Valg af svømmerepræsentant til svømmeudvalg, stævneudvalg eller lignende udvalg 
Valget vil blive gennemført ved førstkommende lejlighed 
 
 
7. Eventuelt 
 

Forslag om politik for anvendelse af sociale medier i klubben, herunder medlemmers 
tvungne anvendelse af tech-giganternes produkter. Det gav anledning til en god debat om 
brugen af sociale medier på VG-holdene. Bestyrelsen vil arbejde videre med en politik for 
sociale medier.  
 
Spørgsmål om fordeling af stævnebidrag med et forslag om et halvårsbidrag. Bestyrelsen 
ønsker af administrative årsager ikke at gøre stævnebidraget individuelt.              
 
Udvidelse af klubtøjet til at dække evt. jakker, håndklæder, sokker mv. Bestyrelsen 
undersøger mulighederne.    
 
Godkendt af ordstyrer Jens Dick-Nielsen d. ____ marts 2025.  18


